
PROTOKOLL
FRA ÅRSMØTE VERDAL OG OMEGN RIDEKLUBB

Tid: Onsdag 15. mars 2023 kl. 19.00
Sted: Rytterstua på Sandslia Ridesenter

Sak 1 Åpning

a. Godkjenne stemmeberettigede over 15 år.
Av 24 fremmøtte var 19 medlemmer over 15 år og derved 
stemmeberettiget.

Vedtak: Enstemmig godkjent

b. Velge dirigent
Forslag: Ina Flotten Sørensen

Vedtak: Enstemmig valgt

c. Velge protokollfører
Forslag: Randi Nessemo

Vedtak: Enstemmig valgt

d. Velge to medlemmer til å godkjenne protokollen
Forslag: Rebekka Haga og Renate Gausen Jørgensen

Vedtak: Enstemmig valgt

e. Godkjenne forretningsorden
Forslag til forretningsorden referert.

Vedtak: Enstemmig godkjent

f. Godkjenne innkallingen
Årsmøtet ble kunngjort ved innkalling på e-post til alle medlemmer og sak 
på klubbens nettside og Facebook-gruppe den 14. februar. Fullstendig 
sakliste og andre saksdokumenter ble distribuert på samme måte onsdag 
8. mars 2023.

Vedtak: Enstemmig godkjent

g. Godkjenne saklisten

1) Åpning
a. Godkjenne stemmeberettigede over 15 år



b. Velge dirigent
c. Velge protokollfører
d. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen
e. Godkjenne forretningsorden
f. Godkjenne innkallingen
g. Godkjenne saklisten

2) Behandle klubbens årsberetning inkludert utvalgsberetninger
3) Behandle

a. klubbens regnskap
b. styrets økonomiske beretning
c. kontrollutvalgets beretning

4) Innkomne forslag
• Styrets forslag til handlingsplan for 2023

5) Fastsette medlemskontingent for 2024
6) Budsjett
7) Organisasjonsplan
8) Valg
9) Avslutning

Vedtak: Enstemmig godkjent

Sak 2 Behandle klubbens årsberetning inkludert utvalgsberetninger

Årsberetningen til klubben med utvalgsberetninger ble referert.

Følgende hadde ordet en eller flere ganger: Randi Wilsgård, Marit Aarset Grønn, 
Følgende forslag ble fremmet som tillegg til styrets beretning:
- sette inn Matilde Aarset Grønn som varamedlem i styret fram til 01.09.22
- endre betegnelsen Materialutvalg til Arenautvalg
Følgende forslag ble fremmet som tillegg til Stevneutvalgets beretning:
- Maria Wilsgård Aurstad kvalifiserte til og deltok på Elitestevne sprang med
Norsk Breeders Trophy & Breeders Open i Arendal i august.
Følgende tillegg til beretning fra Arenautvalget ble foreslått tatt inn:
- Nytt gjerde rundt ridebanen ute er satt opp.

Vedtak: Enstemmig godkjent med fremkomne merknader

Sak 3 Behandle

a. Klubbens regnskap
Kasserer gikk gjennom regnskapet, balansen og resultat mot budsjett.



Følgende hadde ordet en eller flere ganger: Marit Aarset Grønn, Randi
Wilsgård, Inga Granlund
Kommentarer rundt postene, samt redegjørelse og oppklaring av 
differanse i balansen, som ble funnet etter at sakspapirene ble sendt ut.

Vedtak: Godkjent under forutsetning at det utarbeides 
prosjektregnskap for ny ridebane, som legges inn og fremmes 
for årsmøtet i 2024.

b. Styrets økonomiske beretning
Den økonomiske beretningen ble referert.

Vedtak: Enstemmig godkjent

c. Kontrollutvalgets beretning
Kontrollutvalgets beretning ble referert i sin helhet.

Vedtak: Enstemmig godkjent

Sak 4 Innkomne forslag
Styrets forslag til handlingsplan for 2023
Styrets forslag til handlingsplan for 2023 ble referert i sin helhet.
I påfølgende debatt hadde disse ordet en eller flere ganger: Marit Aarset 
Grønn, Maria Skjerve Kolstad, Randi Wilsgård, Ina Flotten Sørensen

Forslag til ytterligere tekst: Jobbe mer og bedre med å nå ut til pressen 
med aktiviteter og arrangement som skjer i klubben.

Vedtak: Vedtatt med fremkomne merknader

Sak 5 Fastsette medlemskontingent for 2024

Styrets forslag gikk på å beholde samme satser som inneværende år.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Sak 6 Budsjett
Budsjett for 2023 ble lagt fram av kasserer, sett opp mot vedtatt handlingsplan. 
Til saken om ny ridebane og eventuelt prosjektregnskap:



Følgende hadde ordet en eller flere ganger: Randi Wilsgård, Ina Flotten Sørensen, 
Svein Jørgensen, Marit Aarset Grønn, Inga Granlund, Randi Nessemo, Maria 
Skjerve Kolstad

Vedtak: Budsjettet godkjent med fremkomne merknader.

Sak 7 Organisasjonsplan
Organisasjonsplan ble lagt frem som vedtatt på fjorårets årsmøte.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Sak 8 Valg
Valgkomiteens leder redegjorde for arbeidet og la fram sin innstilling.
Debatt - hvor følgende hadde ordet en eller flere ganger: Kjersti Søvik, Randi 
Nessemo, Ina Flotten Sørensen, Maria Skjerve Kolstad

Dirigenten gjennomførte valg som følgende:

Leder: Maria Skjerve Kolstad
Nestleder: Lars Daniel Hjelde 
Kasserer: Vera Olafsen 
Sekretær: Randi Nessemo

2 år, ny (har fungert fra 01.09.22)
1 år, ny
1 år, ny
2 år, ny

Kioskutvalg: Her har det ikke vært mulig for valgkomiteen å finne leder og 
medlem. Forslag: Styret får fullmakt til å finne to som kan fylle vervene.

Stevneutvalg: Arne Espen Dillan og Steinar Olafsen, 2 år, gjenvalg
Her har det ikke vært mulig for valgkomiteen å finne et tredje medlem. 
Forslag: Styret får fullmakt til å finne en som kan fylle vervet.

Arenautvalg: Gjermund Hellån og HegeJ. Leirset Skavhaug, 2 år, ny

Juniorutvalg: Idun Elvira Svartaas Borgen, 1 år, ny
Aurora Balgaard, 1 år, ny
Frida Granlund 1 år, ny

Sportslig utvalg:
Foreldrerepresentant: Inga Granlund 2 år, ny
Trenerrepresentant: Matilde Aarset Grønn 2 år, ny



y , a.

Representant til Innherred Ridehall:
Maria Wilsgård Aurstad 2 år, ny

Kontrollutvalg: Borghild Lundeby 2 år, gjenvalg

Styrets forslag til valgkomite 2024:
Torunn Lersveen
Kristine Groven Larsen

2 år, gjenvalg
2 år, ny

Representanter til Ryttertinget 15. og 16. april 2023:
Ina Flotten Sørensen og Lars Daniel Hjelde

Representanter til Kretstinget 26. mars 2023:
Ina Flotten Sørensen, Lars Daniel Hjelde, Maria Skjerve Kolstad

Vedtak: Alle forslag enstemmig valgt

Sak 9 Avslutning
Dirigentbordet takket for seg og ga ordet til styrets leder.

De som fratrådte styret fikk som takk for innsatsen utdelt blomster.

Styrets leder takket for tilliten og lovte å være til stede for alle medlemmene i 
kommende periode.

Møtet hevet kl. 20.50

Verdal, 15.03.2023

Randi Nessemo, protokollfører

Renate Gausen Jørgehsen/sign. Rebekka Haga/sign


